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Protokoll fört vid styrelsemöte med SPF-Seniorerna Kvarnen 6 december 2023. 

Lokal: Hemma hos Inger. 

Närvarande: Inger Edling, Anita Andersson, Anders Kinch, Jan Henriksson, Jan Gunnarsson 

och Yvonne Werneman. 

Frånvarande: Håkan Söderberg. 

 

§117. Mötets öppnande. 

Ordförande Inger hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

§118. Godkännande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

§119. Föregående protokoll. 

Föregående protokoll godkändes och undertecknades. 

§120. Vår ekonomi. 

Vår kassör Jan Henriksson informerade oss om att föreningens ekonomi är god. 

§121. Medlemsutvecklingen. 

Vår medlemsansvarige, Håkan Söderberg, lät meddela att ingen förändring skett från 

föregående möte. 

§122. Samrådsgruppens möte. 

Inger rapporterade från senaste mötet med Samrådsgruppen.  

§123. Månadsmötet i november. 

Vi konstaterade att föregående månadsmöte fungerat bra. 

§124. Infomöte nya medlemmar. 

Informationsmötet för våra nya medlemmar hölls på församlingshemmet i Harplinge. Vi bjöd 

på smörgåstårta, berättade om vår förening, vår ekonomi, antal medlemmar, hemsida och 

om våra aktiviteter. 

§125. Jullunch. 

29 november bjöds våra medlemmar 85+ på jullunch på Skepparstugan i Steninge. Maten var 

god och riklig. Den var mycket uppskattad av våra äldre pensionärer.  Vi diskuterade lite hur 

skjutsarna fungerat, priset och om vi administrativt skall ändra något.  

§126. Månadsmöte 11 december. 

Inför nästa månadsmöte skall vi dekorera amaryllissar som skall delas ut till våra aktivatörer.  

§127. Programmet. 

Programmet inför 2024 är i stort sett klart.  
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§128. Nästa månadsmöte. 

Vi planerade inför vårt månadsmöte 8 januari 2024. Jan Gunnarsson skall kolla så att 

ljudanläggningen fungerar. Jan skall även kolla med pastorsexpeditionen om vi kan få våra 

programblad utskrivna där. 

§129. Inför årsmötet. 

Inför årsmötet 12 februari 2024 gick vi igenom stadgar rörande årsmöteshandlingarna. 

Inger tar kontakt med Christer Henriksson och frågar om han kan sitta ordförande vid mötet. 

§130. Övriga frågor. 

Inger berättade om att många lever i ofrivillig ensamhet. En grupp har bildats för att hitta 

idéer hur vi kan hjälpa till att bryta denna isolering. Medel för ev. kostnader i samband med 

dessa aktiviteter kan sökas hos Socialstyrelsen.  Inger är ansvarig. 

Inför folkhälsoveckan den 20–24 maj diskuterades olika aktiviteter. Inger tyckte också att vi 

skall ha någon typ av information, angående olika typer av hörapparater. 

§131. Nästa möte och kaffe. 

Nästa möte 9 januari 2024 klockan 9.00 hos Anders Kinch i Steninge. Han bjuder på kaffe. 

 

 

 

 

 

 

…………………………………………………………….                         …………………………………………………………… 

      Ordförande Inger Edling                                                      Sekreterare Yvonne Werneman 

 

 
 


